
ОБЩЕСТВЕН СЪВЕТ ПРИ ВТОРО СУ „НИКОЛА Й. ВАПЦАРОВ“ – МОНТАНА 

Вх. №АД-19-407/28.11.2023 г. 

 

 

ПРОТОКОЛ № 2/27.11.2023 г. 

 

Днес, 27.11.2023 г. в изпълнение на чл. 267, ал. 1 от ЗПУО, се проведе заседание 

на обществения съвет към Второ средно училище „Никола Йонков Вапцаров“ – 

Монтана с членове на обществения съвет: 

Членове на Обществения съвет към Второ СУ "Никола Вапцаров"- Монтана: 

1. Мария Веселинова –  председател родител 

2. Мирослава Андреева - родител 

3. Анна Щерева – родител 

4. Станислав Станоев – зам. кмет 

5. Борис Соколов – представител на работодателите 

и Елка Станева – директор на Второ средно училище „Никола Йонков Вапцаров“ – 

Монтана  

Заседание протече при предварително обявения от председателя на обществения съвет 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Съгласуване на предложение за държавен план-прием за учебната 2024/2025 година  

2. Програма за равни възможности и за приобщаване на учениците от уязвими групи. 

3. Ниво на усвояване на компетентности от учениците. 

4. Други въпроси и разисквания 

      

По т. 1 от дневния ред – г-жа Станева запозна присъстващите с решението на 

заседанието на ПС, проведено на 27.11.2023 г.,  а именно: да заявим 0,5 паралелка за 

обучение на ученици след завършено основно образование по Професия:  код 3213020 

„Фотограф”, Специалност: код 2130201 „Фотография“ и 0,5 паралелка в дневна форма 

за обучение на ученици след завършено основно образование  по професия код: 322010 

„Библиотекар“, Специалност: код 3220101- „Библиотекознание”. 

Общественият съвет съгласува предложението за приема в 8. клас за учебната 

2024/2025 година, начин на балообразуване и начин на класиране на учениците 

Точка 1 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

По т. 2 - Програма за равни възможности и за приобщаване на учениците от 

уязвими групи беше представена от г-н Севделин Иванов – ЗДУД и г-жа Ивелина 

Найденова – педагогически съветник. Програмата бе приета от ОС. 

По т. 2 от дневния ред – нямаше въпроси и предложения. 

Точка 2 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

По т.3 Ниво на усвояване на компетентности от учениците бяха обсъдени 

подходи, които при прилагането им да развиват личността и уменията на ученика. 

По т. 3 от дневния ред – нямаше въпроси и предложения. 



Точка 3 беше приета с 5 гласа „За“. 

Гласували „за“ – 5 

Против – нула 

Въздържали се – нула 

Предложението се приема. 

По т. 4. Други въпроси и разисквания нямаше коментари и предложения. 

 

 

След изчерпване на дневния ред заседанието на Обществения съвет при Второ СУ 

,,Никола Й. Вапцаров"- Монтана се закри. 

 

 

 

 

 

 

Протоколчик:  (п)                                                                           Председател: (п) 

  /Дамянка Гаврилова/                                                                     / Мария Веселинова / 

 


